
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Op 18 februari jl. is door Gedeputeerde Staten het plan van aanpak planMER mestbewerkingslocaties 
vastgesteld. Gemeenten in de regio’s Noordoost, Zuidoost en Midden Brabant hebben samen met de 
Brabantse waterschappen en de provincie het initiatief genomen om via een planMER te komen tot 
locatiebeleid voor mestbewerkingsinstallaties in Brabant. Hiermee willen zij bewerkstelligen dat er op 
basis van goede inhoudelijke onderbouwing en via een zorgvuldig proces in de vorm van regionale 
afspraken keuzes kunnen worden gemaakt over de beste (spreiding van) locaties en de ideale 
omvang van schone en veilige mestbewerking. Zij hebben een proces ontworpen dat ruimte biedt aan 
alle gemeenten, waterschapen en andere belanghebbenden om zich te informeren en uit te spreken 
voordat er keuzes worden gemaakt.

De PvdA-fractie heeft hierover een aantal vragen voor het college:

1. De procedure om te komen tot een planMER is formeel gestart met de terinzagelegging van 
een concept Notitie Reikwijdte en Detailniveau (NRD) door Gedeputeerde Staten. De provincie 
is namelijk het bevoegd gezag als het gaat om locaties voor mestbewerking. De concept NRD 
heeft gedurende de periode van 20-9-2019 tot 9-11-2019 ter inzage gelegen. Heeft u in deze 
terinzageleggingsperiode kennisgenomen van het concept NRD en daarbij de afweging 
gemaakt wel/geen zienswijze in te dienen?

Met welk resultaat?

2.   Kan het college zich vinden in het op 18 februari jl. door Gedeputeerde Staten vastgestelde plan 
van aanpak planMER mestbewerkingslocaties?

3. Het planMER mestbewerkingslocaties levert uiteindelijk de (potentiële) locaties in Brabant op die 
het meest geschikt zijn voor uitbreiding of vestiging van mestbewerkingsinstallaties. Is de gemeente 
aangehaakt bij dit proces en zo ja, waarom en met welke insteek en welke portefeuillehouder(s) is/zijn 
hierbij betrokken en in welke rol?

4. Uit de planning van de verschillende fasen in het proces PlanMer mestbewerkingslocaties kunnen 
wij opmaken dat het PlanMer traject op 20 april a.s. van start gaat. Dit wordt de 1e fase PlanMer 
genoemd. In deze fase wordt extra uitleg gegeven aan bestuurders over hoe men is gekomen aan de 
lijst van potentiële locaties en de diverse alternatieven. Bent u hier namens de gemeente Roosendaal 
ook vertegenwoordigd en wordt de gemeenteraad nadien hierover actief door u geïnformeerd?



5. Wij begrijpen dat er vervolgens ook regionale bijeenkomsten zullen worden georganiseerd voor 
raadsleden en wethouders. Het gaat hier om face tot face uitleg op verzoek van wethouders, colleges 
en raden, waarbij het resultaat is een inventarisatie van wensen, voorkeuren en bezwaren. Hoe ziet u 
dit proces voor zich? Mede in relatie tot een hieraan voorafgaand te voeren raadsdebat over wensen, 
voorkeuren en bezwaren? Kunt u er zorg voor dragen dat de gemeenteraad tijdig alle informatie 
ontvangt om hierin de juiste afweging te kunnen maken? 

6. Ook in het vervolgtraject wordt gesproken over regionale voorbereiding in het kader van een 
werksessie om te komen tot het voorkeursalternatief. Het gaat in deze werksessie erom dat de 
wethouders voldoende manoeuvreerruimte hebben om gezamenlijk te komen tot een gewenst 
resultaat te weten: men komt tot een alternatief dat zowel ruimtelijk als uit oogpunt van gehanteerde 
kwaliteits- en milieucriteria op het meeste draagvlak kan rekenen. Heeft u hierbij een participatief 
proces voor ogen met bijv. onze inwoners, stakeholders en de gemeenteraad? Hoe ziet dit proces er 
volgens u idealiter uit? 

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van PvdA,

Paul Klaver

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De procedure om te komen tot een planMER is formeel gestart met de terinzagelegging van een 
concept Notitie Reikwijdte en Detailniveau (NRD) door Gedeputeerde Staten. De provincie is namelijk 
het bevoegd gezag als het gaat om locaties voor mestbewerking. De concept NRD heeft gedurende 
de periode van 20-9-2019 tot 9-11-2019 ter inzage gelegen. Heeft u in deze terinzageleggingsperiode 
kennisgenomen van het concept NRD en daarbij de afweging gemaakt wel/geen zienswijze in te 
dienen? Met welk resultaat?

De concept Notitie Reikwijdte en Detailniveau is bij ons bekend. Wij kunnen ons vinden in het 
voornemen om een zorgvuldige studie te starten naar mogelijke locaties voor 
mestverwerkingslocaties in Noord-Brabant.

2.   Kan het college zich vinden in het op 18 februari jl. door Gedeputeerde Staten vastgestelde plan 
van aanpak planMER mestbewerkingslocaties?

Ja.

3. Het planMER mestbewerkingslocaties levert uiteindelijk de (potentiële) locaties in Brabant op die 
het meest geschikt zijn voor uitbreiding of vestiging van mestbewerkingsinstallaties. Is de gemeente 
aangehaakt bij dit proces en zo ja, waarom en met welke insteek en welke portefeuillehouder(s) is/zijn 
hierbij betrokken en in welke rol?

Het proces van de planMER omvat een uitgebreid communicatie-, consultatie- en participatieproces 
waarin de gemeenten alsook andere partijen gelegenheid krijgen om te reageren. Binnen ons college 
verloopt dit proces via de portefeuille van de wethouder ruimtelijke ordening.



4. Uit de planning van de verschillende fasen in het proces PlanMer mestbewerkingslocaties kunnen 
wij opmaken dat het PlanMer traject op 20 april a.s. van start gaat. Dit wordt de 1e fase PlanMer 
genoemd. In deze fase wordt extra uitleg gegeven aan bestuurders over hoe men is gekomen aan de 
lijst van potentiële locaties en de diverse alternatieven. Bent u hier namens de gemeente Roosendaal 
ook vertegenwoordigd en wordt de gemeenteraad nadien hierover actief door u geïnformeerd?

Wij zullen de raad tijdig informeren over ontwikkelingen in dit dossier.

5. Wij begrijpen dat er vervolgens ook regionale bijeenkomsten zullen worden georganiseerd voor 
raadsleden en wethouders. Het gaat hier om face tot face uitleg op verzoek van wethouders, colleges 
en raden, waarbij het resultaat is een inventarisatie van wensen, voorkeuren en bezwaren. Hoe ziet u 
dit proces voor zich? Mede in relatie tot een hieraan voorafgaand te voeren raadsdebat over wensen, 
voorkeuren en bezwaren? Kunt u er zorg voor dragen dat de gemeenteraad tijdig alle informatie 
ontvangt om hierin de juiste afweging te kunnen maken? 

Het college van Gedeputeerde Staten zal op een zeker moment aan ons college vragen om te 
reageren op de planMER. In hoeverre de raad een rol in dit proces wil spelen is in eerste instantie 
aan de raad zelf. E.e.a. zal ook afhankelijk zijn van de impact van de planMer op Roosendaal en de 
regio.

6. Ook in het vervolgtraject wordt gesproken over regionale voorbereiding in het kader van een 
werksessie om te komen tot het voorkeursalternatief. Het gaat in deze werksessie erom dat de 
wethouders voldoende manoeuvreerruimte hebben om gezamenlijk te komen tot een gewenst 
resultaat te weten: men komt tot een alternatief dat zowel ruimtelijk als uit oogpunt van gehanteerde 
kwaliteits- en milieucriteria op het meeste draagvlak kan rekenen. Heeft u hierbij een participatief 
proces voor ogen met bijv. onze inwoners, stakeholders en de gemeenteraad? Hoe ziet dit proces er 
volgens u idealiter uit? 

De besluitvorming van de planMer is een bevoegdheid van GS. GS is al eerste aan zet om een breed  
maatschappelijk draagvlak voor haar besluitvorming te organiseren.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder dr. A.A.B. (Toine) Theunis


